# FOOD & DRINKS



Drinks at the bar, food from the buffet. We are happy to clear the table for you.

PFLANZBAR



## **SINCE 1898**

Gegründet 1898 durch Ambrosius Hiltl, ist das Haus Hiltl gemäss Guinness World Records das älteste vegetarische Restaurant der Welt. Heute wird die Hiltl AG in 4. Generation geführt. Im Stammhaus an der Sihlstrasse begeistern wir seit über 125 Jahren mit gesundem Genuss: Bedientes Restaurant, Bistro, Take Away, Hiltl Buffet und Akademie.

#### hiltl.ch/geschichte

Founded in 1898 by Ambrosius Hiltl, Haus Hiltl is the world's oldest vegetarian restaurant according to Guinness World Records and is run today by the fourth generation of the family. Healthy indulgence on Sihlstrasse for over 125 years: Served restaurant, Bistro, Take Away, Hiltl Buffet and Academy. hiltl.ch/history

## **BRING YOUR OWN**

Wir schützen unseren Planeten, indem wir dank der wiederverwendbaren Hiltl Bento Bowl und unseren Bring Your Own-Waagen den Vebrauch von Einweggeschirr minimieren. Take-Away-Gäste mit eigenem Mehrwegbehälter profitieren vom besten Buffetpreis mit 4.–/100gr oder mit eigenem Mehrwegbecher von einem Rabatt von 1.–.

We are protecting our planet by minimising the use of disposable tableware thanks to the reusable Hiltl Bento Bowl and our Bring Your Own scales. Take away guests with their own Take Away bowl benefit from our best buffet price of 4.–/100gr or pay 1.–less with their own cup.





## RESPONSIBILITY

Gemeinsam für die Zukunft – wir sind dankbar, ClimatePartner-zertifiziert zu sein! Tief verankert in unserem Leitbild ist die Verantwortung gegenüber Mensch, Tier & Natur und so tragen wir unseren Beitrag für eine lebenswerte Zukunft bei. Als essentieller Bestandteil unseres Alltags haben wir seit 1898 tausenden von Tieren ein Leben geschenkt. Die Zertifizierung durch ClimatePartner ermöglicht es uns, dass wir uns noch systematischer weiterverbessern – CO2-Fussabdruck berechnen, diesen sinnvoll und konstant reduzieren und durch die Unterstützung verschiedener Klimaschutzprojekte ausgleichen. Bis 2025 streben wir eine Reduktion unserer CO2-Emissionen von 15% an! Mehr erfahren: hiltl.ch/nachhaltigkeit

Together for the future - we are grateful to be ClimatePartner-certified! Responsibility towards people, animals and nature is deeply rooted in our mission statement, and this is how we contribute to a future worth living. As an essential part of our everyday life, we have given thousands of animals a life since 1898. Certification by ClimatePartner enables us to improve even more systematically -calculating our carbon footprint, reducing it sensibly and constantly and offsetting it by supporting various climate protection projects. We are aiming to reduce our CO2 emissions by 15% by 2025! Find out more: hiltl.ch/sustainability

## FOOD

Hiltl Buffet / 100 g

Bring Your Own Bowl / 100 g Take Away / 100 g	4 4.70
Soup	8.50
Daily Soup vegan	
Sandwich	
Wide selection in our display	
Croissant vegan	
Nature / Laugen	1.90
Vollkorn	1.90
Schoggi	2.90
Dessert	
Cake vegan	5
Cookies vegan	4.50
Brownies selection in our display	5
Schoggi-Kuchen	6.50
Tagespatisserie selection in our display	ab 6.50

No Take Away discount on Sandwiches, Croissants & Desserts.

Alle Preise in CHF inkl. 8,1% MwSt.

## COFFEE & TEA

#### Fairtrade Coffee by the local roastery Henauer

Espresso	4.80
Kaffee	4.80
Espresso Macchiato	5
Double Espresso	5.80
Milchkaffee	5.80
Flat White	6.40
Latte Macchiato	6.40
Cappuccino	6
Extra Espresso Shot	+1

#### Latte & Chai 6.40

Curcuma Latte Vanilla, Cinnamon, unsweetened

Indian Chai homemade Chai Syrup, Garam Masala

Masala Chai spiced Tea, unsweetened

Rooibos Chai Caramel Syrup, decaffeinated

Heisse Schoggi homemade Chocolate Sauce

mit Haferdrink, Erbsendrink oder Milch

with Oat Drink, Pea Drink or Milk

#### Fresh Tea 5.80

Zitronenthymian-Lemongrass Lemon Thyme, Lemongrass

Ingwer Ginger

Pfefferminze Peppermint

#### Teabag Blend 4.80

Kräutertee Herbs

Verveine Verbena

Kamille Camomile

Schwarztee Black Tea

Grüntee Green Tea

Rooibos

Früchtetee Fruits

Jasmine



# **HOMEMADE**

Juice	25 cl 50 cl
Seasonal	7
Tutti Frutti Pear, Apple, Banana, Kiwi, Orange	
Fitness Fennel, Apple, Lemon	
Rüebli-Ingwer Carrot, Ginger	
Rüebli Carrot	
Orange	6.50
Ginger Shot 60	5.50
Lemonade & Punch	7
Seasonal	
Ingwer-Zitrone Ginger, Lemon	
Passionsfrucht-Pfirsich Passion Fruit Peach	
Ice Tea	7
Seasonal	
Classic Ceylon, Fruit Tea, Lemon	
Rooibos Orange, Lemongrass, Rosemary, unsweetened	
Kräuter Alpine Herbs, Lemon Balm, Peppermint, unswee	tened
Dragon Oolong, Grapefruit, Elderflower	
Lassi	
Mango organic Yoghurt Milk, Garam Masala	6.50
Water & Softdrink	
Still, Sparkling PET Bottle	4.50
Gurke-Ingwer Wasser Cucumber, Ginger	5.50
Schweizer Bio-Apfelschorle Swiss Apple Spritze	r 7
Coca Cola 45 ol, Rivella 50 ol	5.50
Kids Surprise	on the house

Hiltl Syrup Babyccino



Beer

## **BEER & WINE**

33 cl

Hiltl Lager naturtrüb Schützengarten	7	
Hiltl alkoholfrei Schützengarten, non-alcoholic	6	
Sparkling Wine vegan	10 cl	75 cl
Hiltl Prosecco Glera, Treviso DOC	9	58
Hiltl Wine vegan		
Züri Weiss Blanc de Noir	8.50	56
Weisse Cuvée	9	58
Muscat, Sauvignon Blanc, Kerner, Riesling Sylvaner, Chardonnay		
Züri Rosé Blauburgunder	8.50	56
Duero Rojo Tempranillo	8	52
Züri Rot Pinot Noir, Dornfelder	8.50	56

Die Jugendschutzgesetze verbieten den Verkauf von Alkopops, Spirituosen oder Aperitifen an unter 18-Jährige und von Wein, Bier und gegorenem Most an unter 16-Jährige. Swiss youth protection legislation prohibits the sale and passing on of alcopops, spirits and aperitifs to persons under eighteen and of wine, beer and cider to persons under sixteen.



Book your Hiltl Location hiltl.ch/eventlocations

Hiltl Pflanzbar Talstrasse 62 8001 Zürich +41 (0)43 497 36 16 hiltl.ch

#hiltl @hiltl hiltl.ch/feedback





